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Abstract (en)
The thermal turbomachine (10) comprises a rotor supported on the exhaust side on a bearing (15) which inside an annular inner section (11) of an
exhaust casing is installed on a bearing saddle (14) which is spring-supported (25) on the machine's base. The bearing saddle is fastened to the
inner section of the exhaust casing by means of spring-loaded screws (19-22). The bearing saddle is part of a bearing support which is splittable in a
horizontal plane (26,27), and the spring-loaded screws are located in the plane of split.

Abstract (de)
Eine thermische Turbomaschine, insbesondere axialdurchströmte Gasturbine (10), umfasst einen Rotor (16), welcher austrittsseitig in einem Lager
(15) gelagert ist, welches innerhalb eines ringförmigen Innenteils (11) eines Abgasgehäuses auf einem Lagersattel (14) angeordnet ist, der mittels
einer Federstütze (25) an einem Fundament der Maschine abgestützt ist. Bei einer solchen Turbomaschine wird die Steifigkeit der Lagerabstützung
dadurch verbessert bzw. wiederhergestellt, dass der Lagersattel (14) mittels einer federbelasteten Verschraubung (19,..,22) am Innenteil (11) des
Abgasgehäuses befestigt ist. <IMAGE>
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